
Субвенція для медицини
Найбільш обговорюваним питанням стало рішення 

«Про міський бюджет м. Славутича на 2018 рік». В рамках 
цього питання розглянуто можливість збільшення обсягу 
субвенції на 3 місяці на функціонування первинної меди
цини.

Депутат міської ради Олена Радченко виступила, прокоментувавши пи 
тання про закриття відділення гінекології та стоматології, зазначивши, що 
для цього нема ніяких підстав, дані напрямки медицини продовжують 
фінансуватися, Депутати прийняли рішення надати субвенцію на первинну 
медичну допомогу терміном на 2 місяці.

Розглянуті також питання оренди, земельні питання та інші.
Продовження засідання 37-ї сесії Славутицької міської ради 

відбудеться 2 лютого о 9.00.
Відділ інформації та зв’язків із громадськістю


